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V zastupitelstvu obce Jesenice působím již 12let. Vždy pro mne byla prioritou ochrana přírody v naší 

oblasti. Chtěla bych  zajistit pro  příští generace  zbývající  přírodní plochy v Jesenici, Zdiměřicích , 

Osnici a Horních Jirčanech.  Tato území vždy přitahovala investory, protože pozemky vedle lesa, 

remízku nebo louky se  vždy  výborně prodávaly důvěřivcům, kteří si mysleli, že takováto příroda zde 

zůstane již navždy. S každou následující změnou územního plánu dochází ale k přidávání 

zastavitelných ploch a opětovnému zmenšení  přírody  v našem okolí.  Územní plán je nejmocnějším 

nástrojem řízení obce. Územní plán říká, co se kde smí nebo nesmí stavět a tím také občany chrání 

před tím, aby jim někdo mohl za plotem postavit například hlučnou provozovnu nebo vykácet les a 

zřídit zde průmyslový areál. V Jesenici se zatím územní plán (jeho změna) začal měnit s nástupem 

každého nového zastupitelstva. Obsah změny územního plánu závisí na představách členů 

zastupitelstva. Jsou tedy možné i  scénáře  významně většího zastavění našeho území. Většinou však  

už nikdo neřeší dopravní spojení do Prahy  z takto hustě zastavěných ploch. Výsledkem špatného 

územního plánu je současný stav v Jesenici a okolí. 

Mám za to , že Jesenice  již nepotřebuje další zastavěná území  , jak  se  vyjádřili  členové o.s. 

Rozumný rozvoj v minulém období, ale  potřebuje přírodní  prostory , které zajistí  snesitelné životní 

prostředí. 

V případě ostatních staveb  není nutné vytvářet megalomanské projekty , ale  poskytnout občanům  

možnost běžného života. 

 Mojí hlavní prioritou je  zajištění  těchto myšlenek v územním plánování , dodržování zákona a to  

pro všechny občany  stejně , podpora  občanských sdružení, která přinášejí odborný pohled na 

problematiku v dané oblasti a  rozumné investování obecních prostředků.     

      


